

調整服務收費通知

由2021年5月3日(「生效日期」)起，創興銀行有限公司(「本行」)將對以下服務收費項目作出修訂：

修訂項目	新收費
(戊) 一般服務 - 所有戶口	
查閱個人資料	
申領個人資料紀錄	每次 HK\$350

若閣下於上述生效日期或以後繼續使用本行之服務，上述「銀行服務收費」之修訂將對閣下具有約束力。倘若閣下不接納有關修訂，本行可能無法繼續為閣下提供服務。

如對以上新修訂有任何查詢，請與本行任何一間分行聯絡或致電客戶服務熱線(852) 3768 6888。閣下亦可登入本行網頁 www.chbank.com 下載有關之新收費資料。

創興銀行有限公司 謹啟

2021年4月

(如本通知的中文本與英文本在文義上有歧異者，概以英文本為準。)

Notice of Amendment on Service Charges

With effect from 3 May 2021 (the “Effective Date”), the following item of service charges of Chong Hing Bank Limited (the “Bank”) will be revised:

Revised Charge Item	New Charge Scale
(E) General Services (All Accounts)	
Request for Personal Data	
Request for personal data summary	HK\$350 per request

Please note that the above “Bank Service Charges” amendment shall be binding on you if you continue to use the Bank’s services on or after the aforesaid effective date. If you do not accept the amendment, we may not be able to continue to provide services to you.

If you have any enquiries on the above amendment, please visit any of the Bank’s branches or call the Bank’s Customer Services Hotline at (852) 3768 6888. You may also visit the Bank’s website www.chbank.com to download the related information.

Chong Hing Bank Limited

April 2021

(In case of any inconsistencies between the English and the Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.)